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Geachte heer Van L., 
 
Dank voor uw brief van 19 augustus 2013 aan minister Bussemaker. Daarin wijst 
u de minister op twee zaken in de aansluiting van een hbo-studie naar een wo-
studie in de gezondheidszorg die volgens u niet goed zijn geregeld: de methodiek 
van de studiefinanciering en de hoogte van het instellingscollegegeld. Zo vindt u 
dat voor de tien jaar die een student gebruik mag maken van zijn prestatiebeurs 
alleen de jaren moeten worden meegeteld dat de student feitelijk studeert. Verder 
vindt u het niet terecht dat u instellingscollegegeld moet betalen voor uw bachelor 
geneeskunde. Ook bent u van mening dat het instellingscollegegeld op alle 
universiteiten in Nederland even hoog zou moeten zijn. De minister heeft mij 
gevraagd uw brief te beantwoorden.  
   
Diplomatermijn 
Ik begrijp uw redenering. Echter, de diplomatermijn van tien jaar waarin de 
prestatiebeurs wordt omgezet in een gift is een vast gegeven, ongeacht hoe die 
periode wordt benut. De termijn van tien jaar geldt ook als een student zijn studie 
staakt en na een aantal jaar weer oppakt of aan een tweede studie begint. Alleen 
in specifieke gevallen (ziekte, handicap) wordt hierop een uitzondering gemaakt. 
Als voor iedere student een administratie zou moeten worden bijgehouden zou dit 
een onevenredig dure operatie worden, die ten koste gaat van de 
studiefinanciering zelf. Er zijn dan ook geen plannen om deze regeling aan te 
passen. 
 
Instellingscollegegeld 
U hebt ervoor gekozen om na afronding van uw studie fysiotherapie een tweede 
studie te gaan volgen. Vanaf 2010 moeten alle studenten in die situatie het 
instellingcollegegeld betalen, tenzij ze een studie in de gezondheidszorg of het 
onderwijs volgen en dat nog niet eerder hebben gedaan. De bedoeling daarvan is 
om daadwerkelijk meer handen aan het bed of meer docenten voor de klas te 
krijgen. Dat is op u dus niet van toepassing. Dat de hoogte van het 
instellingscollegegeld per universiteit sterk kan verschillen is bekend. Er zijn op dit 
moment geen plannen om hier vanuit de overheid regelgeving voor te maken. 
 
Eén bachelor en één master 
Het kan voor studenten inderdaad een probleem zijn het hoge 
instellingscollegegeld voor een tweede studie op te brengen. Echter, door de 
economische situatie is de overheid genoodzaakt te bezuinigen. De overheid 

Datum 9 september 2013 

Betreft Studiefinanciering en hoogte collegegeld 

 

De heer E. van L  

Te D. 

Bestuursondersteuning en 

Advies 

IPC 1300 

Rijnstraat 50  

Den Haag 

Postbus 16375 

2500 BJ Den Haag 

www.rijksoverheid.nl 

 

 

Onze referentie 

543689NH 

Uw brief van 

19 augustus 2013 

 



 

 

 

 Pagina 2 van 2 

 

Onze referentie 

543689 
draagt per student in het bekostigde onderwijs gemiddeld € 6000, - per jaar bij 
aan de studiekosten. Daarom is besloten om voor iedere student die in Nederland 
aan een bekostigde instelling studeert nog maar één bachelor- en één 
masteropleiding te financieren. Daarbij wordt geen onderscheid gemaakt tussen 
studenten in het hoger beroepsonderwijs en het wetenschappelijk onderwijs. De 
overheid gaat ervan uit dat als aan een student een bachelor- of een mastergraad 
is verleend, deze voldoende is uitgerust voor het verdere werkzame leven. Ook 
komen studiekosten meestal in aanmerking voor belastingaftrek.  

 
Ik realiseer mij dat dit niet het antwoord is waarop u had gehoopt. Desondanks 
wens ik u veel succes met uw studie geneeskunde.  
 
Met vriendelijke groet, 

 

het hoofd afdeling Bestuur en Burger, 

 

 

 


